
     Protokół Nr   XXIX /06 
 
z  XXIX  sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 22 czerwca 2006 r. w godzinach od 12.00 do 
15.30 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 
 
 
Adn. 1 
 
 XXIX sesję Rady Gminy Mieścisko otworzył Przewodniczący Rady Gminy – 
P.Janusz Górski. 
Na wstępie powitał: 
- radnych Rady Gminy Mieścisko, 
- Wójta Gminy Mieścisko – P.Andrzeja Banaszyńskiego oraz pracowników Urzędu Gminy, 
- członka Zarządu Rady Powiatu i jednocześnie Kierownika Zakładu Aktywności Zawodowej 
w Gołaszewie – P.Tadeusza Synorackiego, 
- radnego powiatowego – P.Lecha Plucińskiego, 
- Dyrektora Szkoły Podstawowej w Mieścisku – P.Jana Wojtyszyna, 
- Gminnego Prezesa OSP w Mieścisku - -P.Kazimierza Wiertla, 
- sołtysów wsi 
- oraz wszystkich zaproszonych na dzisiejszą sesję gości. 
 
Adn. 2 
 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Mieścisko, na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 14, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad 
i podejmowania uchwał.. 
 
Adn. 3 
 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad XXIX sesji Rady Gminy 
Mieścisko, jaki radni i goście otrzymali wcześniej z zaproszeniem.. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o zmiany do przedstawionego porządku sesji. 
Do w/w porządku Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie  dodatkowej uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Rady Gminy Mieścisko Nr XXVI/220/06 z dnia 27 stycznia 2006 r. w 
sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2006. 
Innych zmian do porządku sesji nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszony przez Wójta 
wniosek. 
Na 14 radnych obecnych na sesji, radni w głosowaniu jednogłośnie zdecydowali o 
wprowadzeniu wnioskowanej uchwały jako ostatniej do porządku sesji . 
 
Adn. 4 
 
 Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 
odczytywania z możliwością wglądu w biurze Rady Gminy. 
Za tą formą przyjęcia protokołu radni w głosowaniu opowiedzieli się jednogłośnie przy 14 
głosach „za”. 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
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- radny Rodzewicz: 
1) zapytał dlaczego występują różnice w projekcie i kosztorysie na obiekcie ZAZ w 
Gołaszewie ? Kto zlecił w wszelkie zmiany w trakcie realizacji – inspektor nadzoru, inspektor 
pracy, czy SANEPID ? Na jaką kwotę są  to zmiany ? 
2) do ZAZ w Gołaszewie przyjęto do pracy osoby na wolontariacie. Czy w związku z tym te 
osoby mają spisane umowy, bo jest to związane z ubezpieczeniem i innymi uprawnieniami; 
Radny prosił o udzielenie na w/w 3 pytania pisemnej odpowiedzi. 
3) od jesieni ubiegłego roku ciągnie się sprawa separatorów u P.Kalisty na ul. Zacisze w 
Mieścisku. Do dzisiaj nie jest to skończone. Po każdym opadzie woda tam mu przypływa i 
wszystko mu rozrywa. Ziemia jest nawieziona ale jeden z tych separatorów jest obniżony. 
Miał być wprowadzony i nie zrobiono do tego czasu. 
4) naprzeciw Pana Mączyńskiego Michała w Mieścisku jest studzienka deszczowa i tam się 
wszystko zarywa; 
5) po wczorajszej burzy przy bloku Nauczyciela trzeba wyciąć 1 drzewo. Tam są korzenie na 
wierzchu; 
6) radny prosił o nawiezienie większej ilości ziemi na podjazd do Pana Sulowskiego i do 
P.Rodzewicza; 
7) sprawa dachu na „starej” szkole. Po wczorajszej wichurze są dalsze uszkodzenia; 
 
- radny Kuryłowicz: 
1) sprawa pobocza drogi przez Kłodzin. Asfalt jest bardzo zniszczony. Prosił aby jak 
najprędzej załatać dziury i zrobić nowe pobocze; 
2) czy będzie zmieniona tablica informacyjna w Jaroszewie Pierwszym ? 
3) czy będzie jeździć równiarka na drogach gminnych ? 
 
- radny Rojewski: 
1) zapytał czy będzie robiona nawierzchnia asfaltowa i chodniki przez Zabiczyn ? 
2) wskazał na bardzo zły stan drogi na Chuby; 
 
- radny Graczyk: 
1) zwrócił się z pytaniem do radnego powiatowego: przejechała równiarka w kierunku od 
Gołaszewa na Janowiec i co dalej ? Czy będzie wykaszanie kosiarką rotacyjną ? Co dalej 
proponuje Zarząd Powiatu ? 
2) odnośnie drogi gminnej od Gołaszewa (dworca) na Zakrzewo – zakręt za torami stwarza 
wielkie niebezpieczeństwo i może dojść do wypadku. Jest on w ogóle niewidoczny; Może 
byłaby możliwość skierowania tam osób z terenu Gołaszewa mających do odpracowania 
wyroki celem zrobienia zabezpieczenia tego odcinka; 
3) znak Mieścisko – na Rudzie. Jak to będzie traktowane ? Czy tu będzie ulica Ruda ? Do tej 
pory wszystkie przesyłki były adresowane na Ruda, nie Mieścisko; 
 
- radna Zochowska – w związku z remontem Domu Kultury w Popowie Kościelnym została 
zdemontowana tablica poświęcona w hołdzie pomordowanym mieszkańcom. Czy zgodnie z 
sugestią P.Owoca na zebraniu będzie zmieniona lokalizacja umieszczenia tablicy i czy będzie 
uzupełniony ten zapis ? 
 
- radna Martyńska – w sprawie nagromadzonego gruzu w Podlesiu Wysokim. Czy byłaby 
możliwość pokruszenia ? 
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- radny Rodzewicz – zwrócił się do radnego powiatowego: chodzi o wyjazd w Łaziskach. 
Tam jest prywatna posesja i jest ograniczenie prędkości.  Jak wyjeżdżają samochody ze 
strony Ochodzy jest niewidoczny wyjazd. Trzeba wysunąć się do połowy jezdni. 
- radny Graczyk – kiedy zostanie wykonany remont dachu na Domu Strażaka w Gołaszewie ? 
Do radnego zwracali się strażacy, że jest materiał tylko jest kwestia wykonania. W środku 
zostało wiele zrobione i szkoda żeby to uległo uszkodzeniu; 
 
- radna Soczka – na granicy gminy są postawione tablice informacyjne o współpracy 
międzynarodowej gminy. W kierunku na Kłecko jest błąd w barwach flagi francuskiej; 
 
Adn. 6 – Zapytania sołtysów 
 
- P.Chojnacki – sołtys wsi Jaworówko – w związku z pytaniami osób przyjezdnych z 
Poznania, Gniezna w dni wolne od pracy, które są zainteresowane kupnem działek na terenie 
gminy, terenu wolnego do sprzedaży  zgłosił potrzebę informacji zawierającej ofertę  działek 
do sprzedaży na  terenie gminy; 
- Wójt – wyjaśnił, że gmina jest zobowiązana ogłaszać wszelkie zamiary sprzedaży 
jakichkolwiek działek w Biuletynie Informacji Publicznej. Wójt polecił sołtysowi bezpośredni 
kontakt z pracownikiem merytorycznym w Urzędzie Gminy. 
- P.Chojnacki – sołtys wsi Jaworówko – zgłosił, że w centrum wsi Jaworówko (w sadach) są 
działki gminne. 
W odpowiedzi Wójt dodał, żeby skonkretyzować problem w przerwie. 
 
Adn. 7 
 
 Wójt przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację ze swojej działalności w okresie 
międzysesyjnym. 
 
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący Komisji złożyli informację z prac Komisji w okresie 
międzysesyjnym. 
Komisja Rewizyjna odbyła 2 posiedzenia, których tematem było: 
1) Realizacja ustawy o zamówieniach publicznych przez Urząd Gminy za  rok 2005. 
2) Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy. 
 
Poza tym wszystkie Komisje odbyły wspólne posiedzenie, którego tematem było 
zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy. 
 
Adn. 10 – Podjecie uchwał 
 
- w sprawie nadania nazw ulic we wsi Jaroszewo Drugie. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Sekretarz Gminy – P. Alicja Kędracka. 
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W związku z koniecznością dostosowania nazwy miejscowości do urzędowych nazw 
miejscowości w Polsce zaszła konieczność zmiany nazewnictwa wsi Jaroszewo II (rzymskie) 
na Jaroszewo Drugie (pisane). O tej zmianie mieszkańcy zostali powiadomieni na zebraniu 
wiejskim. Jednocześnie mieszkańcy zgłosili wniosek o wprowadzenie w ich wsi ulic. Ten 
wniosek został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady a następnie zostały 
przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami w wyniku których zostały ustalone 4 ulice w 
Jaroszewie Drugim. Mieszkańcy również zostali powiadomieni o konsekwencjach 
wynikających z wprowadzenia ulic. A mianowicie koszty gminy to: postawienie słupków i 
nazwy ulic, natomiast pozostałe koszty t.j oznakowanie numeru domu, zmiana wszelkich 
dokumentów (poza dowodem osobistym) będą ponoszone przez mieszkańców. 
Przewodniczący Rady poprosił sołtysa wsi – P.Wojciecha Kmieciaka o przedstawienie opinii 
mieszkańców w sprawie propozycji wprowadzenia ulic. 
W odpowiedzi sołtys poinformował, że mieszkańcy obecni na zebraniu jednogłośnie 
zdecydowali o wprowadzeniu ulic, natomiast ci co nie przyszli  „za plecami”  mówią, że są 
temu przeciwni, że tak nie powinno być. Wszyscy mieszkańcy o zebraniu zostali 
powiadomieni. Było 6 obecnych na 25 uprawnionych. 
- P.Sekretarz wyjaśniła, że zgodnie z uchwałą wynik konsultacji jest prawomocny bez 
względu na liczbę uczestniczących w nich mieszkańców. We wsi Jaroszewo Pierwsze 
również przeprowadzono konsultacje w sprawie podziału wsi na ulice, jednak ta propozycja 
nie przeszła. 
- radny Rojewski – zapytał czy 6 osób obecnych na zebraniu było z jednej rodziny, czy z 
każdego domu ? 
- Sekretarz Gminy – wyjaśniła, że wszyscy mieszkańcy o zebraniu zostali powiadomieni 
kurendą. Pomimo oczekiwania , na zebranie więcej osób nie przyszło. Zgodnie z uchwałą bez 
względu na liczbę obecnych w konsultacjach zebranie jest prawomocne. 
- radny Rojewski – zapytał jaki to będzie koszt dla gminy ? 
- Sekretarz Gminy – wyjaśniła, że większe koszty  poniosą mieszkańcy. 
- radny Rojewski – w sytuacji kiedy 6 osób zdecydowało na 25, jest przeciwny wprowadzeniu 
ulic; 
- radny Kuryłowicz –wyjaśnił, że propozycja mieszkańców  wprowadzenia ulic  wiąże się ze 
zmianą pisowni miejscowości i możnaby było załatwić dwie sprawy przy jednej okazji. 
Koszty będą te same. 
-Przewodniczący Rady – ocenił za zasadny argument radnego Kuryłowicza. Jeżeli 
mieszkańcy w tej chwili będą zmieniać dokumenty, to tak z czasem musieliby je znowu 
zmieniać i to jest bezsensowne; 
- radny Staroń – zdaniem radnego na dzisiaj jest to temat jeszcze niedojrzały. Radny był za 
tym aby tę sprawę odłożyć w czasie. Uważa, że koszty to dopiero będą; 
- radny Raysner – wyjaśnił, że ci co nie przyszli sami są sobie winni. Wyraził stanowisko, że 
byłby za „tak, albo jeśli odkładamy temat to należy wytłumaczyć mieszkańcom dlaczego ? 
- Sekretarz Gminy – wyjaśniła, że mieszkańcy muszą zmienić dowody osobiste bez względu 
jaka będzie uchwała Rady. 
- radna  Zochowska – mieszkańcy bez względu jaka będzie decyzja Rady zmieniają wszelkie 
dokumenty w związku ze zmianą pisowni miejscowości. Mówiąc „nie” narażamy ludzi na 
dodatkowe koszty. 
-radny Kuryłowicz – wyjaśnił, że na zebraniu było 6 mieszkańców, ale z każdej ulicy, która 
ma być był mieszkaniec; 
- radny Hoffmann – stwierdził, że trzeba wziąć pod uwagę opinię radnego i sołtysa tej 
miejscowości; 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
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Na 12 radnych obecnych na sesji:8 głosowało „za”, 3 „przeciw”, 1 radny „wstrzymał się od 
głosu”. 
Uchwała w sprawie nadania nazw ulic we wsi Jaroszewo Drugie została przyjęta większością 
głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
W czasie trwania sesji Wójt i Przewodniczący Rady Gminy Mieścisko w obecności członka 
Zarządu Powiatu oraz przedstawiciela Starostwa Powiatowego podziękowali Dyrektorowi 
Szkoły Podstawowej w Mieścisku – P.Janowi Wojtyszynowi – odchodzącemu na emeryturę 
za długoletnią prace na rzecz środowiska i Szkoły. 
 
- uchwała w sprawie zasad i warunków wyłapywania bezdomnych zwierząt. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. Zgodnie z art. 11 ustawy z dnia 
21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich 
wyłapywanie należy do zadań własnych gminy. Wyłapywanie bezdomnych zwierząt oraz 
rozstrzyganie o dalszym postępowaniu z nimi może odbywać się wyłącznie na mocy uchwały 
Rady Gminy, podjętej po uzgodnieniu z państwowym lekarzem weterynarii oraz po 
zasięgnięciu opinii upoważnionego przedstawiciela Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami w 
Polsce lub innej organizacji społecznej o podobnym statutowym celu działania. 
W związku z brakiem zapytań do projektu uchwały, która była opiniowana na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który poddał pod 
głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 
Szczegółowe zmiany w budżecie zostały przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Dodatkowo Wójt Gminy na sesji wprowadza jeszcze jedną zmianę dot. zwiększenia środków 
budżetowych na okres 2 miesięcy: lipiec i sierpień na wynagrodzenie i pochodne dla 
Kierownika Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie do czasu uzyskania przez ZAZ 
statusu. Z chwilą uzyskania statusu ZAZ będzie miał odrębny plan finansowy, swoją formę 
organizacyjno-prawną oraz środki z budżetu Wojewody. Wydatki te zmniejszają 
automatycznie środki w dziale Oświata i Wychowanie na zadanie inwestycyjne pn.. „Budowa 
hali sportowej z pomieszczeniami dydaktycznymi dla gimnazjum”. 
W dyskusji nad projektem do uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Rodzewicz –na wspólnym posiedzeniu Komisji padło stwierdzenie, że w zmianach w 
budżecie planuje przeznaczyć się 30 tys. zł na przeniesienie Gimnazjum na ul. Wągrowiecką. 
Kto wpadł na pomysł tego przeniesienia ? Przeniesienie w tej chwili, w tym stanie 
organizacyjnym (nie ma możliwości budowy w tym roku sali z zapleczem) spowoduje jeszcze 
większy exodus przemieszczania do pracowni, ponieważ 3 klasy będą w dalszym ciągu w 
nowej szkole, będzie większa możliwość przechodzenia. Przeniesienie częściowe powoduje, 
że trzeba zmienić sanitariaty w starej i w nowej szkole, dostosować umywalki do wzrostu. 
Czy w związku z tym jest sens w ogóle ponoszenia tych kosztów i czegoś co w zasadzie 
niczego nie rozwiązuje ? Wydaje się, że te pieniądze możnaby przeznaczyć np. na 
zakończenie remontu dachu. 
- Wójt – wyjaśnił, że taką decyzję podjęli dyrektorzy Szkół: Gimnazjum i Podstawowej. Czy 
prędzej, czy później jest to nieuchronne. Myśmy uzgodnili co należy wymienić. Wszystko ma 
iść w tym kierunku żeby przenieść Gimnazjum na jedną stronę. To jest kwestia tego roku albo 
następnego. Sala gimnastyczna nie zostanie rozpoczęta w tym roku, bo czekamy na pieniądze 
z Unii, które będą w roku przyszłym. W tym roku rozpoczniemy budowę sal dydaktycznych. 
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Jesteśmy w posiadaniu pełnej dokumentacji i kosztorysu. Jest kwestia rozpisania specyfikacji 
przetargowej.  
- radna Soczka – decyzja przeniesienia zapadła między dyrektorem Gimnazjum a 
dotychczasowym dyrektorem Szkoły Podstawowej – P.Janem Wojtyszynem. Pani Soczka  
uważa decyzję za słuszną ponieważ już od roku Pani Dyrektor Gimnazjum sprawuje tylko 
opiekę nad tamtym obiekcie, rozlicza wszystkie sprawy związane z opałem i w zasadzie 
przejęła opiekę nad obiektem, a nic tam nie ma.. Tam  w tej chwili jest Szkoła 
Podstawowa.Chociażby z tego powodu jest to zasadne. 
- P.Kubikowska – Kierownik Zespołu ds. Obsługi Oświaty –przedstawiła argumenty 
przemawiające za przeniesieniem Gimnazjum: 
1) w 2006 roku jest zalecenie Sanepidu, że Szkoła I-III musiałaby być w całości malowana. 
Na to potrzebne byłyby pieniądze. Za rok byłyby być może dodatkowe koszty; 
2) poza tym Gimnazjum zwróciło się o zwiększenie budżetu w związku z przeprowadzką o 
kwotę 35 tys.zł. Natomiast wszystkie koszty związane z tą przeprowadzką to będzie około 80 
tys. zł. Gimnazjum w nadziei, że będzie miało oddzieloną młodzież od tych najmłodszych 
stwierdziło, że jest w stanie poczynić oszczędności w swoich wydatkach żeby pieniądze 
przeznaczyć na remont i na malowanie. Wiadomo, że całego budynku nikt nie wyremontuje 
za 35 tys.zł. Pozostałe 40 tys.zł zostało wygospodarowane z budżetu oświaty. To są 
argumenty, które przemawiają za tym, że stać nas na tę przeprowadzkę w tym roku. Poza tym 
jeśli za rok te 4 sale dydaktyczne będą wybudowane to będzie dodatkowy atut, że już będą w 
całości oddzielnie. To są sprawy, które zadecydowały żeby tę przeprowadzkę już w tej chwili 
zrobić. To jest bardzo dobry pomysł i najmniej kosztowny. Poza tym szkoły pozyskują środki 
od darczyńców na przeprowadzkę. Pomysł jest na pewno dobry. Pieniądze na pewno nie będą 
zmarnowane. 
- radny Rodzewicz – ja nie mówię o zmarnowaniu środków, ale o celowości ich 
wydatkowania. 35 tys. zł na przeniesienie  Gimnazjum. To automatycznie wiąże się z 
przebudową sanitariatów na parterze w „dużej” szkole, bo przyjdą maluchy i trzebaby 
dostosować sanitariaty do wzrostu i jest kwestia zabezpieczenia środków na ten cel. 
- Wójt – to nie jest aż tak wielki koszt. Chodzi tylko o obniżenie. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 13 radnych: 1 głosował „przeciw”, 12 „za”. 
Uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok została przyjęta większością 
głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Mieścisko za pierwsze półrocze. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Skarbnik Gminy – P. Teresa Samarzewska. 
Dotychczasowa uchwała z uwagi na zmianę przepisów zdezaktualizowała się i zaszła 
konieczność przygotowania nowej. Projekt uchwały był przedmiotem opiniowania na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”. 
 
- uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów zabudowy letniskowej w Piastowicach, działki nr ewid. od 45/1 do 
45/84; 33; 36/3 oraz część drogi gminnej nr ewid. 35. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Wójt Gminy Mieścisko po rozpoznaniu wniosków złożonych w Urzędzie Gminy w sprawie 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przez aktualnych 
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właścicieli działek oraz w oparciu o dokonane ustalenia z właścicielami gruntów w zakresie 
zasad zagospodarowania terenu – sformułowanych w protokóle z dnia 12 maja 2006 r. podjął 
decyzję o opracowaniu planu miejscowego. Podstawą do podjętej decyzji jest również analiza 
zasadności przystąpienia do sporządzenia planu oraz zgodność projektowanego 
zagospodarowania z ustaleniami Studium. Sporządzenie niniejszego planu przyczyni się do 
uszczegółowienia polityki przestrzennej przyjętej w Studium oraz do określenia zasad 
kształtowania ładu przestrzennego w tym obszarze gminy. 
Projekt uchwały był przedmiotem opiniowania na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 12 radnych: 5 głosowało „za”, 1 „przeciw”, 6 radnych „wstrzymało się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu przedstawił Wójt Gminy. Zmiana planu dotyczy uaktualnienia jego 
treści w zakresie potrzeb społeczno-gospodarczych. 
Projekt uchwały był przedmiotem opiniowania Komisji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 13 radnych: 10 głosowało „za” i 3 radnych „wstrzymało się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr VII/63/2003 Rady Gminy Mieścisko z dnia 12 
września 2003 r. w sprawie nabycia nieruchomości w Popowie Kościelnym od Agencji 
Nieruchomości Rolnych w Poznaniu. 
Wymieniona w uchwale nieruchomość stanowi zasób gruntów Agencji Nieruchomości 
Rolnych w Poznaniu. Są to magazyny stanowiące pustostan po byłym  ośrodku produkcji 
rolnej. Gmina zamierza przystosować istniejące budynki na zorganizowanie krytej strzelnicy 
sportowej dla społeczeństwa naszej Gminy. 
W wyniku prac geodezyjnych zmieniła się powierzchnia nabywanej nieruchomości i stąd 
konieczność zmiany w/w uchwały. 
Do przedstawionego projektu nie zgłoszono uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, którą następnie poddał pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/33/99 Rady Gminy Mieścisko z dnia 19 marca 
1999 r. w sprawie założenia publicznego gimnazjum w Mieścisku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. W związku z decyzją 
przeniesienia Gimnazjum z dotychczasowej siedziby do innej celowe uznaje się wykreślenie 
dotychczasowego miejsca lokalizacji. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie upoważnienia Kierownik Zespołu ds. Obsługi Oświaty do załatwiania 
spraw z zakresu pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów i wydawania w tej 
sprawie decyzji administracyjnych. 
W uzasadnieniu do projektu uchwały wyjaśniono, że fundusz stypendialny zostaje 
przydzielony do Zespołu ds. Obsługi Oświaty, czyli jego dysponentem będzie Kierownik. 
Przepis szczególny w ustawie o systemie oświaty jest przepisem negatywnym czyli mówi 
komu nie wolno wydawać decyzji. Nie można przydzielić tego zadania Ośrodkowi Pomocy 
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Społecznej. Ponieważ z ustawy o systemie oświaty nie wynika komu można przydzielić 
wydawanie decyzji, a zatem stosuje się art.39, ust.4 ustawy o samorządzie gminnym 
mówiącym o upoważnieniu przez radę do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej organu jednostki organizacyjnej. Wójt chce zlecić przydzielenie 
pomocy socjalnej Kierownikowi Zespołu ds. Obsługi Oświaty. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 13 radnych: 12 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta większością głosów. 
 
- uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na II półrocze 
2006 r.. 
Przewodniczący Komisji odczytali projekty planów pracy. Do planów nie zgłoszono uwag. 
Z kolei Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod 
głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mieścisko nr XXVI/220/06 z dnia 
27.01.2006 r. w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2006. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta zmiana dotyczy przesunięcia środków z utrzymania zieleni 
na edukację ekologiczną, w tym tworzenie ścieżek rowerowych wspólnie z udziałem 
Nadleśnictwa Durowo. 
Przewodniczący Rady uzupełnił, że udział w utrzymaniu tej ścieżki edukacyjnej będzie 
sprawowało Kółko Ekologiczne. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Adn. 10 
 
 Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Adn.  11– Wolne głosy i wnioski 
 
- radny Kuryłowicz: 
1) zapytał czy płukane są wodociągi. Kiedy nie było prądu leciała czerwona woda, 
2) przed końcem granicy naszej gminy jest 0.8 ha, które użytkuje radny. W pobliżu ktoś kupił 
działkę, która zarasta chwastami; 
3) posesja w Jaroszewie Drugim w centrum wsi jest w bardzo złym stanie technicznym; 
W odpowiedzi radnemu Wójt wyjaśnił: 
- płukanie wodociągu – musi być co jakiś czas, 
- działka P.Antkowskiego – zostanie to zgłoszone do Nadzoru Budowlanego, 
- chwasty na działce – będzie sprawdzone. 
- P.Fleming – Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej: 
1) wyjazd na ul. Wągrowiecką z ul. Zacisze – jest tuja która zasłania światłą i nie widać ul. 
Wągrowieckiej 
2) czy Urząd zamierza coś zrobić z asfaltem na ul. Nowej ?”Tam zostały zmarnowane duże 
pieniądze.” 
3) ze spraw rolniczych – pojawiły się wiadomości, że nie są potrzebne faktury na olej 
napędowy. 
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Ponadto poinformował, że jest nowy program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 
2013. 
4) jest przyznane 2,5 mln zł z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na wapnowanie. 
5) wjazd na ul. Kościelną. Ścięcie jest bardzo mocne. Pan Fleming prosił aby skorygować ten 
wjazd. 
- radny Rojewski: 
1) boisko w Żabiczynie – była tam obiecana naprawa; 
2) w Żabiczynie jest hydrofornia, która nie działała. Wielokrotnie w ciągu dnia nie było 
wody. Tłumaczono to słabym ciśnieniem. Jeśli ta hydrofornia działa na kilka wsi to musi być 
szybciej reakcja na awarie. 
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił: 
- sprawa wody – trzeba reagować od razu. Jest to sprawa do rozstrzygnięcia; 
- ziemia na boisko – od wczoraj jest wożona ziemia na Gołaszewo i stąd nie robiono 
specjalnego kursu do Zabiczyna; 
- radny Witucki – zapytał kto jest odpowiedzialny za nadzór i zamawianie towaru na Dom 
Kultury w Sarbii ? 
- Wójt wyjaśnił, że nadzór sprawują: P.Bździak i P.Lupa; 
Na zakończenie Wójt zaprosił na 1 lipca br. do Zakładu Aktywności Zawodowej w 
Gołaszewie, gdzie nastąpi wstępne otwarcie z udziałem wszystkich osób tam pracujących. 
 W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodniczący Rady 
podziękował wszystkim za udział i zakończył XXIX sesję Rady Gminy Mieścisko. 
 
 
 
 
  Protokółowała:    Przewodniczył sesji: 
 
       Wiesława Kujawa     Janusz Górski 
Inspektor ds. obsługi organów gminy  Przewodniczący Rady Gminy 

 


